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Opgemaakt door B. van 't Westeinde, griffier 
Aanwezig  Dhr. Van de Ven (voorzitter), mevrouw De Groot (CDA) en de heren De Laat 

(SP),  E. Schellekens (Lijst Riel Goirle), Van Oosterwijk (Pro Actief Goirle), 
Van Baal (PvdA), Swaans (VVD) en  Couwenberg (Lijst Couwenberg) 
Wethouder Th. van der Heijden 
Burgemeester M. Rijsdorp 
Griffier de heer B. van ’t Westeinde 

Afwezig  
(met kennisgeving) 

Mevrouw Eikelenboom en de heer Van der Put 

 
Deze vergadering kunt u terugbeluisteren op : http://bestuur.goirle.nl/Vergaderingen/commissie-algemene-
zaken/2013/21-maart/21:30 
 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering.  
 
2.  Proces actualisering toekomstvisie 
 
Standpunten fracties: 
 
SP Geeft aan dat er in de opsomming beleid staat dat niet de instemming van de SP heeft. Dat 

maakt het moeilijk. Wacht liever de thema-avond af, voordat hier verder iets over wordt 
gezegd. Heeft ook de voorkeur voor een zorgvuldige behandeling. 

Lijst Couwenberg Op papier is het goed beschreven. Hij is inhoudelijk niet voor een aantal punten. Dit kan ook 
uitgesteld worden, zodat we rustig de informatie kunnen bekijken. Vindt dat het document 
masterplan industieterrein Tijvoort en de middenstand en De Hovel moet worden 
meegenomen. 

Lijst Riel Goirle Wat is de status van de thema-avond? Stukken worden laat aangeleverd. Kan dat 29 
maart zijn? Is blij met de toezegging, omdat dan eerder met de voorbereiding kan worden 
begonnen. Wij zijn als raad zelf bij de thema-avond. Als er onvoldoende tijd is, moeten we 
op korte termijn erna iets anders organiseren. 
Aan het einde van de thema-avond kan worden uitgesproken hoe het verdere traject eruit 
gaat zien. 

CDA Houdt van opschieten. Is daarom voor de thema-avond. De nota grondbeleid, de visie op de 
Brede Scholen en de woningbouwprogramma's moeten zeker toegestuurd worden. 
Worden de social media ook gebruikt voor het consulteren van de burgers? Wil het op een 
andere wijze aanpakken dan de vorige toekomstvisie. 

VVD Kan instemmen met het voorstel. 
PAG Vindt dat het coalitieakkoord en collegeprogramma niet is vastgesteld door de raad en dus 

niet kunnen dienen tot actualisering van de toekomstvisie. De digitale consultatie vindt Pro 
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Actief Goirle aan de magere kant. Nagedacht wordt over suggesties, die bij de 
raadsvergadering worden gedaan. Is niet zo overtuigd van de relatie met de voorjaarsnota.  
Het is wellicht goed om bij de voorbereiding van de thema-avond na te denken over de 
manier waarop het gesprek met de raad gaat verlopen. 
Gaat in overleg met de heer Couwenberg over een amendement, waarbij onder andere het 
toevoegen van documenten wordt besproken. Stelt voor dat de raad aan het einde van de 
thema-avond uitspreekt of men ver genoeg is om door te gaan. 

PvdA Is het eens met de noodzaak van actualisatie van de toekomstvisie. Nu moet dat met 
stomend kokend water. Een avond voor de raad in dit proces wordt als karig ervaren. Er 
kan meer tijd voor worden ingeruimd. Wat is de meerwaarde van besluitvorming voor de 
zomervakantie? Het is belangrijk dat er aan het einde van de thema-avond een duidelijk 
beslispunt is over hoe we nu verder gaan. 

 
Advies van de commissie: 
Conclusie: Het voorstel kan als  B-stuk naar de gemeenteraad. 
 
Afspraken en toezeggingen: 
De burgemeester zegt toe dat de stukken ten behoeve van de thema-avond over actualisering van de 
toekomstvisie op 29 maart worden verstuurd. 
De burgemeester zegt toe de nota grondbeleid, de visie op de Brede Scholen, de visie Tijvoort, de nota 
Detailhandel en Horeca en de woningbouwprogramma's aan het lijstje met beleidsnota's toe te voegen. 
De burgemeester zegt toe social media te gebruiken voor de consultatie van burgers. 
De voorzitter concludeert dat op 10 april als expliciet beslispunt wordt gekeken hoe het verdere traject van de 
toekomstvisie eruit ziet. 
 
3. Intergemeentelijke samenwerking (vast bespreekpunt - raadsbesluit 30 oktober 2012) 
De burgemeester licht de stand van zaken met betrekking tot onder andere Krachtig Bestuur en de brief van 
minister Plasterk verder toe. 
 
De heer De Laat is heel blij met de uitgebreide beantwoording van de vragen van de SP in de vorige raad. De SP 
is van mening dat er weer stevig gereageerd moet worden in de richting van de commissie Krachtig Bestuur. 
De heer Couwenberg vindt dat Goirle zelfstandig moet blijven. Daar moeten we voor vechten. Goirle is een 
stedelijke gemeente. Herindeling is een slechte zaak. Hoe haalt iemand het in zijn hoofd om agrarische 
gemeenten Alphen-Chaam en Baarle-Nassau samen te voegen met Tilburg? Er moet een commissie komen in de 
gemeente die sturing geeft op samenwerking. 
De heer Schellekens vraagt wat wordt verstaan onder de pilots op het gebied van participatie. Wat is de 
draagwijdte van de specifieke samenwerking met Oisterwijk en Hilvarenbeek, in relatie tot Alphen-Chaam en 
Baarle-Nassau? 
Mevrouw De Groot heeft dezelfde vraag over de pilot op het gebied van participatie. Is van mening dat over het 
advies van de commissie Krachtig Bestuur even goed moet worden nagedacht. 
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De heer Swaans is van mening dat herindeling niet aan de orde is. Het is allemaal zover nog niet. Er is 
vertrouwen in het overleg over samenwerking met een aantal gemeenten. 
De heer Van Baal is ook van mening dat de soep niet zo heet wordt gegeten. Geen paniek. Hij vindt het goed om 
gewoon verder te gaan. Hij doet de suggestie om in de samenwerking met Hilvarenbeek en Oisterwijk ook wat 
verder te durven kijken.  
De burgemeester geeft aan dat vanuit Oisterwijk en Hilvarenbeek ook is aangegeven dat we eerst naar een 
aantal specifieke onderwerpen kijken. Die weg is bewust gekozen. Bij de pilot participatie gaat het over de 
participatiewet. Daar is heel veel gezamenlijk te doen, waar zeker winst voor kwaliteit en continuïteit kan 
worden gehaald. Er is enthousiasme over de samenwerking. 
De brede samenwerking met Alphen-Chaam en Baarle-Nassau is ingegeven door de wens van met name Alphen-
Chaam.  
Er ligt nu een voorlopig advies uit een andere regio. Als er een brief geschreven zou moeten worden, zou deze 
ongeveer een gelijke strekking hebben als de eerdere brief.  
De voorzitter concludeert dat gewacht wordt met reageren, totdat het stof is opgetrokken. 
 
4.  Verslag commissie Algemene Zaken van donderdag 10 januari 2013 
Het verslag wordt vastgesteld en de toezegginglijst wordt doorgenomen. 
 
5. Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders 
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 
 
6. Vragen aan het college van burgemeester en wethouders 
De heer Couwenberg geeft aan dat hij tijdens de raadsvergadering een motie heeft ingediend waarover gestemd 
had moeten worden.  
De burgemeester geeft aan dat is afgesproken zaken praktisch te doen. Zij geeft aan als voorzitter het voorstel 
te hebben gedaan om zo te handelen en er op dat moment geen bezwaar is geweest. 
De voorzitter geeft aan dat al is afgesproken dit in het presidium te bespreken. 
De heer Schellekens geeft aan verzocht te hebben dit te bespreken in het presidium. 
 
7. Stukken ter kennisname  
Hierbij zijn geen vragen of opmerkingen. 
 
8. Rondvraag 
De heer De Laat vraagt aan de PvdA en VVD of het standpunt van het kabinet over herindeling is gewijzigd. 
De heer Swaans geeft aan dat door het kabinet wordt gesproken over samenwerking. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om  22.50 uur. Aldus vastgesteld door de commissie Algemene Zaken van de 
gemeente Goirle in haar vergadering van  30 mei 2013 
 
De voorzitter,    de griffier,    
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Toezeggingenlijst Commissie Algemene Zaken 
 
Datum Waar Wat Wie Uiterste  

afdoeningsdatum
Wijze afdoening 

21 maart 
2013 

Cie AZ Actualisatie toekomstvisie: De stukken 
ten behoeve van de thema-avond over 
actualisering van de toekomstvisie worden 
op 29 maart verstuurd. 
 

Burgemeester 29 maart Wordt gedaan 

21 maart 
2013 

Cie AZ Actualisatie toekomstvisie: De nota 
grondbeleid, de visie op de Brede Scholen, 
de visie Tijvoort, de nota Detailhandel en 
Horeca en de woningbouwprogramma's 
worden aan het lijstje met beleidsnota's 
toegevoegd. 

Burgemeester  Zie aangepast raadsvoorstel 

21 maart 2-
13 

Cie AZ Actualisatie toekomstvisie: Social media 
worden gebruikt voor de consultatie van 
burgers  

Burgemeester  Zie aangepast raadsvoorstel 

21 maart 
2013 

Cie AZ Actualisatie toekomstvisie: concludeert 
dat op thema-avond 10 april als expliciet 
beslispunt wordt gekeken hoe het verdere 
traject van de toekomstvisie eruit ziet. 

Allen 10 april  
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Datum Waar Wat Wie Uiterste  
afdoeningsdatum

Wijze afdoening 

10-1-2013 Cie AZ In de eerste helft van 2013 wordt 
verplaatsing zorgcentrum naar Jan van 
Besouw gepland. De planning wordt aan 
het presidium doorgegeven. 

Burgemeester Presidium 4 
februari 

Zie de bespreking in de commissie Welzijn hierover 

22-11-2012 Cie AZ Voorstel financiële verordening: Gekeken 
wordt of een cash-flowoverzicht haalbaar 
is. Dit wordt besproken in het audit-
comité.  

Wethouder Van 
der Heijden 

 Na bespreking in audit-comité volgt raadsinformatie. 
Planning: 1e kwartaal 2013. 

 
 


	Opgemaakt door

